



Press Release

Urban Group honors with the "Impact Achievement Award" in the "Fair Trade & SDG Awards 2023/24" by the Fair Trade Hong Kong

For immediate release

5th July, 2024

Urban Property Management Limited, an associated company under Urban Group, has been honored with the "Impact Achievement Award" in the award presentation ceremony of "Fair Trade & SDG Awards 2023/24" recently, commending the Group's exceptional efforts in engagement with the Fair Trade movement and Sustainable Development Goals (SDGs).

The award presentation ceremony of "Fair Trade & SDG Awards 2023/24" was held at MegaBox, Kowloon Bay, on 28 Jun 2024. During the event, Ms. Jaime Wong, Group Manager – Administration & Procurement of Urban Group, attended to accept the award in the presence of distinguished practitioners of sustainable development practices.

Dr. Edmond Cheng, Managing Director of Urban Group said, "It is our great honor to be recognized. Over the past years, we have strived to utilize Fair Trade certified products and to purchase from suppliers whose visions align with ours. Internally, we conduct workshops to raise staff awareness about Fair Trade and to encourage their pursuit of the Sustainable Development Goals. This fosters a supportive atmosphere across the workplace. Our commitment goes beyond mere compliance; it is about fostering a culture of corporate social responsibility within our community."

"The Fair Trade & SDG Awards" have been organized by the Fair Trade Hong Kong (FTHK) as recognition of Fair Trade participation and advocacy in Hong Kong, Macau and Mainland China. It aims to recognize the unrelenting endeavors companies have made in promoting Fair Trade in the community. This year, FTHK broadens the scope of the awards to recognize the partners' contribution.

富城物業管理有限公司 Urban Property Management Limited 物業管理公司牌照號碼PMC Licence No.: C-086120

總辦事處 Head Office : 香港九龍九龍灣宏開道8號其士商業中心16樓 16/F., Chevalier Commercial Centre, 8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.
電話Tel: (852) 2626 7333 傳真Fax: (852) 2626 7700 網址Website: www.urban.com.hk

富城集團「最佳品質管理」—「香港優質管理獎—大獎」得主(2003)•「最佳人力管理」—「亞洲」大獎(2005)及「香港」大獎得主(2003-05)•「最佳物業管理」—香港房委會「最佳物業管理公司大獎」得主(1998-2003)
「最佳設施管理」—香港設施管理學會「最佳設施管理金獎」得主(2004)•「最佳環保管理」—「香港環保企業獎金獎」得主(2002-04)•「最佳業務管理」—「創新」大獎(2003)及「客戶關係管理」大獎得主(2004)•「最佳企業公民」—「商界風華」得主(2002-07)
「最佳國際品牌」—「福世大中華企業品牌年獎」得主(2007)•「最佳企業品牌」—資本雜誌「資本企業成就獎」得主(2007)•「最佳商業品牌」—「香港超級品牌」(2004)及「香港商業超級品牌」得主(2006)
Urban Group Best in Quality Management – HKMA Quality Award - Overall Winner (2003) • Best in People Management – Asia (2005) and HK (2003-05) • Best in Property Management – HKHA Best PMA Award (1998-2003)
Best in Facility Management – HKIFM Best Managed Facility Gold Award (2004) • Best in Green Management – Eco-Business Award (2002-04) • Best in Operations Management – Innovation (2003) and CRM (2004) • Best in CSR – Caring Company (2002-07)
Best in International Branding – Prime Award for Best Brand Enterprise in Greater China (2007) • Best in Corporate Branding – Capital Magazine Outstanding Enterprise Award (2007) • Best in Business Branding – Superbrands HK (2004) and Business Superbrands HK (2006)



Ms. Jaime Wong, Group Manager – Administration & Procurement of Urban Group (2nd from left), took group photo with the guest of honor and the organizing unit during the event, exemplifying the Group's commitment to sustainable practices and its dedication to the Fair Trade movement.

PMC Licence No.

Urban Property Management Limited (C-086120)

富城物業管理有限公司 Urban Property Management Limited 物業管理公司牌照號碼PMC Licence No.: C-086120

總辦事處 Head Office : 香港九龍九龍灣宏開道8號其士商業中心16樓 16/F., Chevalier Commercial Centre, 8 Wang Hoi Road, Kowloon Bay, Kowloon, Hong Kong.
電話Tel: (852) 2626 7333 傳真Fax: (852) 2626 7700 網址Website: www.urban.com.hk

富城集團「最佳品質管理」—「香港優質管理獎—大獎」得主(2003)•「最佳人力管理」—「亞洲」大獎(2005)及「香港」大獎得主(2003-05)•「最佳物業管理」—香港房委會「最佳物業管理公司大獎」得主(1998-2003)
「最佳設施管理」—香港設施管理學會「最佳設施管理金獎」得主(2004)•「最佳環保管理」—「香港環保企業獎金獎」得主(2002-04)•「最佳業務管理」—「創新」大獎(2003)及「客戶關係管理」大獎得主(2004)•「最佳企業公民」—「商界風華」得主(2002-07)
「最佳國際品牌」—「福世大中華企業品牌年獎」得主(2007)•「最佳企業品牌」—資本雜誌「資本企業成就獎」得主(2007)•「最佳商業品牌」—「香港超級品牌」(2004)及「香港商業超級品牌」得主(2006)
Urban Group Best in Quality Management – HKMA Quality Award - Overall Winner (2003) • Best in People Management – Asia (2005) and HK (2003-05) • Best in Property Management – HKHA Best PMA Award (1998-2003)
Best in Facility Management – HKIFM Best Managed Facility Gold Award (2004) • Best in Green Management – Eco-Business Award (2002-04) • Best in Operations Management – Innovation (2003) and CRM (2004) • Best in CSR – Caring Company (2002-07)
Best in International Branding – Prime Award for Best Brand Enterprise in Greater China (2007) • Best in Corporate Branding – Capital Magazine Outstanding Enterprise Award (2007) • Best in Business Branding – Superbrands HK (2004) and Business Superbrands HK (2006)